

THE CHURCH OF CHRIST IN CHINA HEEP WOH COLLEGE 中華基督教會協和書院

2020-2021

Circular No.28 (第二十八號通告)

171 PO KONG VILLAGE RD., TSZ WAN SHAN, KLN., HKSAR 香港九龍慈雲山蒲崗村道ーセー號

Tel 電話: 2323 4265 Fax 傳真: 2323 3258

E-mail: info@ccchwc.edu.hk

Homepage: http://www.ccchwc.edu.hk

Dear Parents/Guardians,

5th February, 2021

Speech Day 2020 - 2021

The Speech Day of the current year will be held at 4:00 p.m on 22nd May, 2021 in Dr. S.C. Leung Memorial Hall. Our school is honoured to have invited Professor Cheung Yan Leung Stephen, SBS, JP, President of The Education University of Hong Kong, to present certificates and address the graduates.

Students who attend the ceremony should pay attention to the following:

- 1. They are required to wear proper summer school uniform. Those who cannot comply with the requirement of the school regulations will not be allowed to attend the ceremony. Also, for conformity, students are not allowed to wear sweaters during the ceremony.
- 2. Graduates should report to their class teacher(s) at 1:40 p.m. at the following venues:

Class	Classroom
6A	209, 3A
6B	208, 2A

Class	Classroom
6C	205, 2B
6D	204, 2C

Class	Classroom
6E	203, 2D

3. The programme for graduates is as follows:

1:40 p.m.

Graduates report to class teachers

1:40 p.m. - 2:00 p.m.

Graduates collect academic reports, testimonials, leaving certificates or awards

2:05 p.m. - 3:10 p.m.

Graduates rehearse in the school hall for the prize and certificate presentation

3:10 p.m. - 3:40 p.m.

Break

3:15 p.m. - 4:00 p.m.

Refreshments for parents at the school canteen

3:40 p.m. - 3:45 p.m.

Graduates to be seated

4:00 p.m. - 5:20 p.m.

Speech Day Ceremony

5:20 p.m. - 6:00 p.m.

Photo-taking

- 4. In case of a Tropical Cyclone Signal (No.8 or above) and/or a Red or Black Rainstorm Signal two hours before the roll call time of graduates, the ceremony will be cancelled.
- 5. If the ceremony is cancelled due to bad weather, it will be postponed to Sunday, 23rd May, 2021 at 4:00 p.m. Graduates are kindly requested to report to school at 1:40 p.m. at the venues in point 2.

Kindly acknowledge receiving and sign this circular by Parent App by 10th February, 2021 (Wednesday).

Yours faithfully

Dr. Chu Kai Wing

Principal

敬啟者:

中華基督教會協和書院二零二零至二零二一度畢業典禮

本校二零二零至二零二一年度中六畢業典禮謹定於二零二一年五月二十二日〔星期六〕 下午四時正於本校禮堂舉行,邀得香港教育大學校長張仁良教授蒞臨主禮及授憑。本校誠邀 台端出席 貴子弟畢業典禮。

回校出席典禮的畢業同學,須注意下列事項:

- 穿著整齊夏季校服,髮式儀容須樸素端正,合乎校規之要求。若同學未能合乎要求,將不得 進入禮堂出席典禮。
- 2. 畢業同學須於畢業典禮當天下午一時四十分到下列課室向班主任報到:

班別	課室
6A	209, 3A
6B	208, 2A

班別	課室
6C	205, 2B
6D	204, 2C

班別	課室
6E	203, 2D

3. 當日日程如下:

1:40 p.m. 畢業生向班主任報到

1:40 p.m. - 2:00 p.m. 畢業生領取成績單、學歷證明書及獎狀

2:05 p.m. - 3:10 p.m. 畢業生於禮堂綵排授憑及頒獎禮

3:10 p.m. - 3:40 p.m. 休息

3:15 p.m. - 4:00 p.m. 茶點招待

3:40 p.m. - 3:45 p.m. 畢業生就座

4:00 p.m. - 5:20 p.m. 畢業典禮

5:20 p.m. - 6:00 p.m. 拍照留念

- 4. 畢業同學點名時間之前兩小時,如天文台已發出八號或以上颱風警告、紅色或黑色暴雨警告, 當天畢業典禮將取消。
- 5. 畢業典禮如因惡劣天氣而取消,將延期至五月二十三日〔星期日〕下午四時正舉行。同學須於當日下午一時四十分回校到上述課室向班主任報到。欲得悉畢業典禮的最新安排,請瀏覽學校網頁有關畢業典禮的最新資訊。網址為 http://www.ccchwc.edu.hk。

請於二零二一年二月十日(星期三)或以前登入家長應用程式,簽署本電子通告。

此致

貴家長

校長 朱啟榮 博士 謹啟

二零二一年二月五日